




## Harnais Petzl Avao Bod Fast / Petzl Avao Bod Fast harness

Références / Codes : 0 - / 1 - 301 704 / 2 - 200 303

Points d'ancrage	1 point d'ancrage dorsal, 1 point d'ancrage sternal 4 points sur la ceinture : 1 ventral, 2 latéraux, 1 à l'arrière de la ceinture	
<i>Anchor points</i>	<i>1 back anchor point, 1 sternal anchor point 4 anchor points on the belt : 1 on the front, 2 side points, 1 at the back on the belt</i>	

Description	Bretelles extra-confortable en X, répartition du poids sur la totalité du harnais Cuissards semi-rigides avec boucles ouvrantes - simplicité d'emploi Ceinture semi-rigide équipée de 6 porte-outils, 4 passants pour porte-outils à linguet et 2 passants pour pochettes porte-outils Mousse matelassée à la ceinture, aux cuisses et aux épaules Disponible en trois tailles, 0, 1 et 2, ceinture jusqu'à 130 cm, stature jusqu'à 200 cm Poids 2.14 kg à 2.27 kg
<i>Description</i>	<i>X-shaped shoulder straps for extra comfort, distribution of the weight on the whole harness Semi-rigid leg loops with opening buckles - easy fitting Semi-rigid belt equipped with 6 tool holders, 4 loops for tool holders with safety latch and 2 loops for tool bags Breathable foam on the belt, leg loops and belt straps Available in three sizes, 0, 1 and 2, belt up to 130 cm, stature up to 200 cm Weight 2.14 kg to 2.27 kg</i>

Normes	Conforme aux normes EN 361, EN 358 et EN 813
<i>Standards</i>	<i>Complies with EN 361, EN 358 and EN 813 standards</i>



SIMA